

10D7N



EUROPE 欧洲



# ICONIC ITALY

BELLISIMO A'MORE

经典**意大利**—浓情蜜意

博洛尼亚 | 马拉内罗 | 威尼斯 | 米兰 | 五渔村 | 比萨 | 佛罗伦萨 | 罗马

BOLOGNA | MARANELLO | VENICE | MILAN | CINQUE TERRE | PISA | FLORENCE | ROME



 Vatican

The world's smallest independent city-state and the spiritual center of the Roman Catholic Church. It is home to the Pope and features renowned landmarks such as St. Peter's Basilica, the Vatican Museums, and the Sistine Chapel, famous for Michelangelo's ceiling.

梵蒂冈

世界上最小的独立城邦，也是罗马天主教的精神中心。这里是教皇的居所，并拥有著名的地标，如圣彼得大教堂、梵蒂冈博物馆和以米开朗基罗天顶画著称的西斯廷教堂。



Venice, where every street whispers tales of romance, and every sunset paints a canvas of love.

Venice  
威尼斯

**DAY 1** DEPART FROM KLIA

**DAY 2** BOLOGNA -49KM-  
MARANELLO -190KM-  
MESTRE, VENICE

Hotel Dinner

**Maranello Tour**

Upon arrival, head towards Maranello, home of the Ferrari and Scuderia Ferrari Formula One Racing Team. Visit the **Ferrari Museum**, which records the history of Ferrari from 1947 to the present, showing the rare Ferrari models that have been preserved to this day. Enjoy touring around with its numerous exhibitions and try out their semi-professional formula one simulations.



Ferrari Museum  
法拉利博物馆

**DAY 3** VENICE

Hotel Breakfast / - / Western Dinner

**Burano Island**

This morning, transfer via waterbuses to the colourful **Burano Island**. Burano is famous for its luminous colourful houses along the lovely canals. Once a thriving fishing village, lace is now its main industry.

**Venice Island**

Continue with the ever happening **St. Mark's Square**, flanked by the **Saint Mark's Basilica**, **Doge's Palace** and **Bridge of Sighs**. Visit a **Glass Blowing factory** and observe how wonderful objects are blown from heated glass with clinical expertise. Indulge in a **Gondola ride** cutting through the canals and get a glimpse of life of ordinary Venetian on the Islands.

**DAY 4** MESTRE, VENICE  
-270KM- MILAN

Hotel Breakfast / Chinese Lunch / Western Dinner

**Milan City Tour & Shopping**

Embark on an orientation tour driving past **Sforza Castle**, **La Scala Theatre** before stopping at the magnificent **Milan Cathedral** and **Galleria Vittorio Emanuele II**. Thereafter, its shopping time! High fashion lovers will be impressed by the shopping streets of **Via Monte Napoleone**, **Via Sant'Andrea** and **Via della Spiga** that are home to many of the world's finest luxury brands.

**DAY 5** MILAN -83KM-  
SERRAVALLE -80KM-  
LIGURIA REGION

Hotel Breakfast / - / Hotel Dinner

**Serravalle Designer Outlets Shopping**

Spend a few hours at one of Italy's best-known shopping outlets under the **McArthur's Glen** banner and enjoy savings up to 70%! Check out some Italy's high fashion biggest names such as Prada, Salvatore Ferragamo, Versace, Armani, Furla and a host of other fashionable brands.

**DAY 6** CINQUE TERRE,  
LIGURIA REGION -150KM-  
PISA -85KM- FLORENCE

Hotel Breakfast / Western Lunch / Chinese Dinner

**Cinque Terre Tour**

One of Italy's hidden treasures awaits you; the beautiful **Cinque Terre** seaside villages, consisting of five villages strung along a rugged 18km coastline in the Liguria region. From Levanto, we enter this heritage area **by train** to visit two of its most beautiful villages. Immerse yourself into the charming atmosphere of these remote Italian seaside villages that boast pretty clusters of dwellings perched precariously on the coastline.

**Pisa Tour**

Spend time at the **Square of Miracles** and view the legendary **Leaning Tower of Pisa**, built in 1173 as a bell tower for the Duomo. The tower achieved worldwide fame for tilting sideways due to its sinking foundation. The adjacent **Duomo** and **Baptistry** are among the other important architectural heritage of the city.



Leaning Tower of Pisa  
比萨斜塔

**DAY 7** FLORENCE -274KM-  
ROME

Hotel Breakfast / Western Lunch / Buffet Dinner

**Florence City Tour**

Walking tour includes **Piazza della Signoria**; full of sculptures with the beautiful **Fountain of Neptune** and **Palazzo Vecchio**. A short walk will lead you to **Piazza del Duomo** and the imposing Cathedral and Baptistery. Enjoy panoramic views of Florence from the top of **Piazzale Michelangelo**.

**DAY 8** ROME

Hotel breakfast / - / Western Dinner

**Rome City Tour (I)**

Stroll through the lovely **Piazza Navona**, passing the **Pantheon** before reaching the iconic **Trevi Fountain** for some awesome photograph and discover reasons for Rome being famous.



Trevi Fountain  
特雷维喷泉

**DAY 9** ROME /  
DEPART FOR HOME

Hotel Breakfast / Western Lunch

**Rome City Tour (II)**

Photostop at the **Colosseum** where gladiators battled for their lives during ancient times. Next, continue your tour at the Vatican City with entrance to the **St. Peter's Square** and **St. Peter's Basilica**. Marvel at the sheer size and ornate decorations of the greatest Basilica in Christendom. Entrance into the **Vatican Museum & Sistine Chapel** are included.

Enjoy free time at Roman's favourite meeting point, the **Spanish Steps** and indulge in some fine retail therapy at the fashionable **Via Condotti**. Next, transfer to airport for our flight back home.

**DAY 10** ARRIVAL HOME

Arrival home with sweet memories.



在威尼斯，  
每一条小巷都讲述着  
浪漫的故事，  
每一次日落都描绘着  
一幅爱的画卷。



Burano Island  
布拉诺岛



Colosseum  
斗兽场

### 第1天

从吉隆坡国际机场出发

### 第2天

博洛尼亚 -49公里-  
马拉内罗 -190公里-  
梅斯特雷, 威尼斯

酒店晚餐

#### 马拉内罗之旅

抵达后，前往法拉利公司和一级方程式赛车法拉利车队总部的所在地——马拉内罗。参观法拉利博物馆，了解法拉利从1947年至今的历史与各种罕见的法拉利车型收藏。若有机会，不妨一试其半专业公式模拟赛车项目。

### 第3天

威尼斯

酒店早餐 / - / 西式晚餐

#### 布拉诺岛

今早，乘坐水上计程车到布拉诺岛。布拉诺以沿着运河的色彩斑斓的房屋而闻名。这里曾是个繁荣的渔村，现在蕾丝制作成为了它的主要产业。

#### 威尼斯岛

造访圣马可广场和两侧的圣马可大教堂、总督宫和叹息桥。参观玻璃吹制工厂，观赏师傅们如何将加热后的玻璃吹制成精美的艺术品。之后乘坐贡多拉穿梭运河，体验威尼斯人的生活。

### 第4天

梅斯特雷, 威尼斯  
-270公里- 米兰

酒店早餐 / 中式午餐 / 西式晚餐

#### 米兰市区游 & 购物之旅

游览斯福尔扎城堡、斯卡拉歌剧院和宏伟的米兰大教堂后，在艾曼纽二世拱廊享受购物乐趣。时尚爱好者更不容错过林立在蒙提拿破仑街、圣安德烈街和史皮卡大道名牌精品店。

### 第5天

米兰 -83公里- 塞拉瓦莱  
-80公里- 利古里亚地区

酒店早餐 / - / 酒店晚餐

#### 塞拉瓦莱购物村

在McArthur's Glen旗下著名的意大利购物村享受购物时光，各国际时尚品牌折扣可高达70%!

### 第6天

五渔村, 利古里亚地区  
-150公里- 比萨 -85公里-  
佛罗伦萨

酒店早餐 / 西式午餐 / 中式晚餐

#### 五渔村游

意大利其中一个隐藏宝藏正在等着你；美丽的海边小镇——五渔村，由五个小村庄沿着利古里亚地区崎岖的18公里海岸线延展而成。从莱万托出发，我们乘坐火车进入这个遗产区，参观其中两个最美丽的村庄。沉浸在这些偏远的意大利海滨村庄的迷人氛围中，欣赏彩色房子悬挂在海岸线上，景色宜人。

#### 比萨之旅

在奇迹广场参观建于1173年，因基层下陷造成倾斜而闻名的比萨斜塔。其邻近的大教堂和洗礼堂也是该市重要的建筑遗产。

### 第7天

佛罗伦萨 -274公里- 罗马

酒店早餐 / 西式午餐 / 自助晚餐

#### 佛罗伦萨市区游

徒步游览领主广场、喷泉和旧宫(佛罗伦萨市政厅)，之后到毗邻的主教座堂广场参观主教座堂和洗礼堂，再到山顶上的米开朗基罗广场瞭望佛罗伦萨市景。

### 第8天

罗马

酒店早餐 / - / 西式晚餐

#### 罗马市区游 (I)

观光美丽的那佛纳广场，途经万神殿，然后来到标志性的特雷维喷泉，拍照留念和探索罗马之所以闻名的原因。

### 第9天

罗马 / 返回家园

酒店早餐 / 西式午餐

#### 罗马市区游 (II)

前往古罗马斗兽场寻找角斗士在古代为生命而战的痕迹并拍照留念后，来到梵蒂冈城，继续游览圣彼得广场和圣彼得大教堂，欣赏被誉为基督教里最伟大的教堂和其华丽的装饰。随后，再参观梵蒂冈博物馆和西斯廷礼拜堂。

在罗马最受欢迎的会面地点——西班牙阶梯感受当地人的生活，并到时尚的孔多蒂大街闲逛。随后，送往机场搭乘航班返回家园。

### 第10天

抵达家园

带着甜蜜回忆抵达家园。



Florence City  
佛罗伦萨市



Vatican Museum & Sistine Chapel  
梵蒂冈博物馆 & 西斯廷礼拜堂

## 行程亮点 HIGHLIGHTS

- ◆ Ferrari Museum, Maranello
- ◆ Venice Gondola Ride
- ◆ Burano Island Tour
- ◆ Cinque Terre Train Card
- ◆ Colosseum
- ◆ Vatican Museums & Sistine Chapel
- ◆ Note: Entrance tickets / Fees are included.

- ◆ 法拉利博物馆, 马拉内罗
- ◆ 乘坐贡多拉
- ◆ 布拉诺岛之旅
- ◆ 五渔村火车票
- ◆ 斗兽场
- ◆ 梵蒂冈博物馆&西斯廷礼拜堂
- ◆ 注释: 已包含门票 / 费用

## 食宿 MEAL & ACCOMMODATION

- 🍴 Italian Seafood Platter
- 🍴 Squid Ink Pasta in Venice
- 🍴 Florentina Steak

- 🍴 意大利海鲜拼盘
- 🍴 威尼斯墨鱼汁意大利面
- 🍴 佛罗伦萨牛排

**Number of Meals:**  
Lunch - 4 Dinner - 7

**餐饮数量:**  
午餐 - 4 晚餐 - 7

STAY 留宿	LOCATION 地点	RECOMMENDED ACCOMMODATION 推荐酒店	RATED 等级
2Nights 2晚	Venice 威尼斯	Four Points by Sheraton 福朋喜来登酒店	★★★★
1Night 1晚	Milan 米兰	NYX Hotel NYX酒店	★★★★
1Night 1晚	Liguria Region 利古里亚地区	Best Western Regina Elena Hotel 贝斯特韦斯特蕾佳娜埃莱娜酒店	★★★★
1Night 1晚	Florence 佛罗伦萨	Starhotels Tuscany 星际托斯卡纳酒店	★★★★
2Nights 2晚	Rome 罗马	Raddisson Blu GHR Hotel GHR丽笙酒店	★★★★

\*餐饮与酒店会随着季节与当时情况, 作最适当的调整。

\*Meals & hotels above are subject to change without prior notice.



📍 Squid Ink Pasta  
📍 墨鱼汁意大利面



📍 Florentina Steak  
📍 佛罗伦萨牛排

### Travel Essentials:

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.

Travel Insurance - It's essential that you take out a comprehensive travel insurance before travel.

### Terms & Conditions:

1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
2. AVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
3. AVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; AVSB reserves the right to make corrections as required.
4. Every person participating in AVSB's tours shall travel at his/her own risk. AVSB shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
5. For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit <https://www.applevacations.my/web/terms.php>
6. All pictures shown are for illustration purpose only.

Note: AVSB refers to Apple Vacations Sdn. Bhd.

### West Tours - Additional Terms & Conditions:

1. Tours are conducted in English, with simple translations in Mandarin or Cantonese if required.
2. Triple Room - the third person shall be based on a roll-away bed. (Applies to itineraries of Europe & Other Countries)
3. Triple Room is based on two double beds. (Applies to America itineraries, except Hawaii)
4. Triple Room only allows 2 Adults and 1 Child, with a roll-away bed for the child. For 3 adults, two rooms will be required, with one person paying the Single Supplement. (Applies to South Africa itineraries only, except Kenya & Morocco)

### 旅行必备:

护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起), 并且取得必要的签证和准证。

旅游保险 - 出发前, 建议您购买全面的旅游保险。

### 条款:

1. 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所变动, 恕不另行通知。
2. 若出现无法预测的特殊情况, 特别是在旅游旺季期间, 苹果旅游将保留更改或取消行程的权利。
3. 若苹果旅游的宣传手册或任何传播媒介, 出现任何形式的印刷失误或遗漏, 本公司一概不负责, 并且保留更正的权利。
4. 每位参与苹果旅游团的成员, 必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况(例如: 交通延误/取消、天气、疾病、示威、战争等等), 因而引发额外支出的问题, 苹果旅游一概不负责, 旅客需自行负责额外的费用。
5. 详情条款, 请参阅单据背面或浏览 <https://www.applevacations.my/web/terms.php>
6. 以上图片仅供参考, 请以实物为准。

### 欧美团 - 附加条款:

1. 所有行程以英文讲解为主。若有需要, 将提供简单的中文或粤语翻译。
2. 三人房-房内第三名住客的床褥, 将以折叠式床褥为准。(仅限于欧洲及其他国家行程)
3. 三人房均以两张双人床为准, 恕不添加折叠式床褥。(仅限于美国行程, 唯夏威夷除外)
4. 三人房均以折叠式床褥为准, 仅供两位成人及一位小孩(十二岁以下)。若三位成人入住, 则须订购两间客房并填补差价。(仅限于全南非洲行程, 唯肯尼亚与摩洛哥除外)

For Agent Use Only:

Updated Date: JAN 2025



EUBLQ10-005

Through cobblestone streets and ancient ruins, Italy whispers its history and sings its beauty to the soul.

在意大利, 每一口美食都是一首独特的诗歌, 每一个历史遗迹都是一本打开的古老书籍。

